
Mitt navn er Elias og jeg vil gjerne jobbe litt ekstra for å gjøre MINA-fakultetet enda bedre.  
 
Jeg går nå mitt tredje år på NMBU, studieretning skogfag, og trives med det. Jeg vil gjerne trives 
enda bedre, for trivsel er aldri noe man burde slutte å jobbe for. Vi har alle et ansvar for å passe på 
hverandre i hverdagen. Et smil der, og en venlig prat der. Jeg kjenner på dette ansvaret og føler at 
jeg kunne bidrat ende mer til mine medstudenters travle hverdag om jeg får stillingen i 
fakultetsstyret. Jeg har nemlig et dypt ønske om at MINA-fakultetet skal ta ekstra godt vare på sine 
studenter. MINA-studenter er jo allerede veldig fornøyde, men vi kan ikke stoppe der. Vi kan alltid 
bli bedre.  
 
Gjennom livet har jeg alltid fått hørt fra venner og familie at jeg er arbeidsom og har en evne til å se 
de rundt meg. Om jeg får stillingen i fakultetsstyret vil jeg jobbe aktivt for å fremstå på overnevnte 
måte. Det er viktig for meg at folk føler seg sett og hørt. Ingen saker (de fleste ihvertfall) er for 
dumme for å tas videre til ledelsen. Jeg vil jobbe aktivt for å få frem den faktiske meningen til oss 
studenter. 
 
En hjertesak for meg er psykisk helse. Jeg får vondt i meg når jeg hører at folk sliter psykisk, og jeg 
tror at kvaliteten på studiene er en viktig faktor her. Er arbeidsmengden for høy i et emne får man 
en kilde til stress, og dette er ikke alltid tydelig for ledelsen. Vi som enkeltindivider og studentgruppe 
skal trives og føle oss verdsatt på sørhellinga. 
 
Hvis jeg får din stemme så skal jeg legge en ordentlig innsats i å gjøre din studiekvalitet og hverdag 
bedre. 
 
 // 
 
My name is Elias and I would like to work a little extra to make the MINA faculty even better. I am 
now in my third year at NMBU, majoring in forestry, and I enjoy it. I would like to enjoy it even 
better, because well-being is never something you should stop working for.  
 
We all have a responsibility to look after each other in everyday life. A smile there, and a friendly 
chat there. I feel this responsibility and feel that I could contribute more to my fellow students' busy 
everyday life if I get the position on the faculty board. I have a deep desire for the MINA faculty to 
take extra good care of its students. MINA students are already very satisfied, but we cannot stop 
there. We can always be better. 
 
Throughout my life, I have always heard from friends and family that I am hardworking and have an 
ability to see those around me. If I get the position on the faculty board, I will work actively to 
present myself in the above-mentioned way. It is important to me that people feel seen and heard. 
No case (most, anyway) is too stupid to be taken on to management. I will work actively to bring out 
the actual opinion we students have. 
 
A matter close to my heart is mental health. It hurts me when I hear that people struggle mentally, 
and I believe that the quality of the studies is an important factor here. If the workload is too high in 
a subject, you get a source of stress, and this is not always clear to the management. We as 
individuals and student groups should thrive and feel valued on "sørhellinga". 
 
 If I get your vote, I will put a real effort into making your study quality and everyday life better. 
 


